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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Az Országgyű lés dolgozóiról megfeledkeztek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017-ben több, az életpályamodellek keretében indított béremelési program is folytatódik a
közszférában. A pedagógusok, egyetemi oktatók, rendvédelmi és honvédelmi dolgozók ,

NAV-dolgozók, járási hivatalok tisztvisel ői már érezhetik a juttatás-emelések hatását ,
amellyel a kormány régi adósságát törlesztette, ugyanis a juttatások e szférában tíz éve ne m
emelkedtek, a fizetések reálértéke emiatt brutális mértékben lecsökkent . A kormány ígérete
szerint a megyei szinten dolgozókra is kiterjesztenék a fenti emelést, és tervezik a
minisztériumi dolgozók béremelését is .

A fentiek köre százezres létszámot jelent, így a költségvetést nagymértékben terheli meg ,
azonban az emelések bevezetésével nem lehetett tovább várni . A magánszférában a legtöbb
ágazatban fizetett bér még így is többszöröse a közszférában megkereshet ő illetménynek .

Jelen beadványomban a közszféra egy olyan területét érintő problémájával keresem meg Önt ,
amelyről sosem hallani, ez pedig a bérrendezés sürget ő igénye az Országgy ű lé s
köztisztvisel ő i kapcsán .



Az illetményalap változatlanul hagyásával az itt dolgozó, munkánkat napi szinten segít ő
pártfüggetlen köztisztviselők illetménye nem emelkedett az elmúlt tíz év során semmit! Bá r

az adókedvezmények kapcsán egyesek havi szinten pár ezer forinttal többet vihetnek haza, e z

– az évtizedes lemaradásra tekintettel – nem valódi segítség, és joggal érzik úgy e

munkatársak, hogy ők az igazi vesztesek, mert kimaradtak az egész közszolgálati ágazato t

érintő bérrendezés valamennyi hullámából .

A magas szintű szakmai munkára tekintettel – amelyet az Országgy ű lés minden képvisel ője

részére napi szinten, gyakran a plenáris vagy bizottsági ülések miatt éjszakába nyúlóan, illetv e

sokszor hétvégén is végeznek – ők azok, akik igazán megérdemelnék, hogy tisztessége s

munkabért fizessenek részükre. Ha nem becsüli meg az állam azokat, akik pártszimpátiár a

tekintet nélkül mindenkinek egyformán segítenek a törvényhozás fellegvárában, hogya n

várhatja el tő lük a precíz, kifogástalan és sokszor 12-14 órás napi munkavégzést mindenfél e

perspektíva nyújtása nélkül? Úgy látom, e kicsi, de annál nagyobb profizmussal ,

egyszersmind munkánkat láthatatlanul segítő dolgozói közösségről a kormány telje s

mértékben megfeledkezett !

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy szándékoznak-e az Országgy űlés

Hivatala köztisztviselő inek a bérrendezését – a 2016 . év végén benyújtott, de végül leállítot t

javaslatukat továbbgondolva – is megkezdeni ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . május 24 .

Tisztelettel :
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